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Evrei 11: 1-2:    Acum, credinţa  este  substanţa, o încredere  neclintită  în  lucrurile nădăjduite şi o puternică  

 încredinţare despre lucrurile care nu se văd.Pentru că prin acesta, cei din vechime, au căpătat    
 o buna mărturie. 

 
 
Acum, cânt tu primeşti inspiraţia că Isus Christos a murit pentru bolile tale, acela este chiar ceasul în 

care vindecarea ta a venit. Aceea este corect. Când tu ai primit din ceruri, că Isus Christos a murit pentru 
păcatele tale şi tu ai acceptat-o, tu atunci nu mai ai nevoie de rugăciune pentru tine. Tu deja ai acceptat-o, aceea 
este stabilită. (2 Cor. 3: 6). 
 Acum, noi putem predica Cuvântul, putem explica Cuvântul. Dar voi trebuie să primiţi Cuvântul. Oh, 
Haleluia. Aceea este ceea ce o aprinde, frate. Când tu O primeşti, descoperirea, ceva alunecă afară din lumea 
nevăzută, dincolo, vine rostogolindu-se jos printr-un canal mistic undeva în sufletul tău, care spune, „Acum eu 
o văd”. Ochii tăi strălucesc, buzele tale care atârnă jos, se îndreaptă şi zâmbesc. Fiecare muşchi din trupul tău 
pare că se bucură. Ceva urmează să se întâmple. Ceva... Tu nu ai nevoie să fii în linia de rugăciune atunci. Tu O 
ai atunci (Matei.16: 17-18; Matei.11: 23-26). 
CALE DE VINDECARE PREGATITA DE DUMNEZEU_  CHICAGO.IL  MONDAY_  54-0719A   E-29    
 
  

Acum, când a fost scrisă Cartea Apocalipsei? Primul lucru, ea a fost scrisă mai dinainte de întemeierea 
lumii (Apoc.13: 8). Şi Ioan, doar prin Duhul Sfânt care i-a umplut inima... Vedeţi voi? 
 Fiinţe îngereşti s-au asociat împreună. Oh, eu sper că voi prindeţi aceea, care tocmai a căzut drept jos, 
liberă. Priviţi, Şi dacă voi aveţi Duhul Sfânt în voi, atunci voi sunteţi un candidat pentru asocierea cu lumea 
nevăzută şi cu supranaturalul. Nu-i de mirare că oamenii nu pot crede în acele lucruri; ei nu au venit niciodată 
în contact. Ei nu au nimic acolo cu care să creadă. 
 Dar când Duhul Sfânt vine în inima, repede El devine atunci o fiinţă dublă: una de pe pământ ca să 
moară; şi una din ceruri ca să trăiască (Ioan 3: 3) Amin. În acest trup el încă este supus morţii (2 Cor.4: 16), dar 
în sufletul lui el a trecut de la moarte la viaţă (Ioan 5: 24). În trupul lui, el are contactul pământesc prin cinci 
simţuri; în duhul lui el are contact cu Dumnezeu prin Duhul Sfânt. Şi Îngerii lui Dumnezeu îl vizitează. 
(Psalm.91: 11), şi vorbeşte cu el, şi ei sunt mesageri trimişi de Dumnezeu pentru ca să descopere, şi să aducă 
mesaje de la Dumnezeu pentru acel individ. (Evr.1: 14) 
Voi nu puteţi să puneţi acoperişul fără să puneţi fundaţia. Vedeţi? Deci noi trebuie să ne amintim aceea, să 
punem mai întâi ce-i primul. „Căutaţi mai întâi Împărăţia lui Dumnezeu şi neprihănirea Lui, şi toate celelalte 
lucruri vi se vor da pe deasupra (Matei.6: 33-34). 
APOCALIPSA CARTE A SIMBOLULILOR_  JEFF.IN  V-13 N-6  SUNDAY_  56-0617   54   
 
  

Atunci pentru ce avem noi să ne îngrijorăm? Isus este aicea. Duhul Lui este aicea (Mat.28: 19-20). Ce s-
a întâmplat chiar acum? Eu am mers într-o altă lume. Este o lume nevăzută. Noi devenim atât de conştienţi de a 
privi la ceva ca (lumea) acesta. Dar aicea este o lume nevăzută, şi voi...  
Este mai măreaţă decât orice ce voi puteţi vedea (2 Cor.12: 1-5). Şi aicea este Christos. 
 În acestă lume, în acestă clădire aicea sunt duhuri rele şi război. Şi Creştinii unşi, şi Îngerii lui 
Dumnezeu tăbărăsc în jurul lor (Ps.34: 7) încercând să-i energizeze cu credinţă. 
 Şi aicea sunt eu stând aicea doar supunându-mă, şi Duhul Sfânt se mişcă, şi aceasta este ceea ce voi 
numiţi locurile cereşti în Christos Isus (Efes.2: 4-7). Dar ţineţi minte, Satan este întotdeauna sceptic la fii lui 
Dumnezeu. Voi ştiţi el întotdeauna face acesta. Cineva cu idei sceptice, când ei fac aceea, el doar încearcă să 
interfereze. Dar Creştinii sunt întotdeauna biruitori (Rom.8: 35- 38)  
CREDINTA_  PRINCE.ALBERT.SK  WEDNESDAY_  56-0815   E-94   
 

 
Când Dumnezeu vorbeşte ceva, tu trebuie să grăbeşti sufletul tău înspre Cuvântul Lui, şi să te ţii de El. 

Nu contează ce spune cineva din afară, privirea ta este (aţintită) către lumea nevăzută.  



VIATA ESTE VINDECATORUL_  INDIANAPOLIS.IN  TUESDAY_  57-0611   E-44   
 

 
      
Acum, noi aflăm că Domnul nostru, în lucrarea Lui, că El nu pretindea că ar face ceva El Însuşi, (Ioan 5: 

19-20) ci ceea ce El vede pe Tatăl făcând. El a dat toată lauda lui Dumnezeu, lucru care erea nenatural, 
supranatural. Fiecare armură pe care noi o avem, frate, toată armura noastră este supranaturală. Nimic natural, 
este ceea ce noi avem. Noi trebuie să o credem. 

Care este roada Duhului? Dragoste, bucurie, pace, îndelunga răbdare (Gal.5: 22) Acum, mergeţi voi la 
farmacie şi cumpăraţi-mi de un sfert de dolar, răbdare. Eu am nevoie. De cinci dolari dragoste. Eu suport multă 
din aceea. Vedeţi? Vedeţi, este ceva nevăzut. Aceea este întreaga noastră armură. Noi stăm în lumea nevăzută 
privind la lucruri nevăzute. Totuşi, pentru noi, noi le vedem, pentru că credinţa noastră le detectează şi spune că 
ele sunt aicea. 
NU A FOST ASA DE LA INCEPUT_  SANTA.MARIA.CA  SATURDAY_  62-0630B   E-25    
 

 
Şi întreaga armură Creştină acum este nevăzută (Efes.6: 13-20). Creştinul priveşte la ceea ce el nu vede 

în mod natural (2 Cor.4: 18). 
Acum, priviţi. Aceea este singura cale cum tu poţi fi un Creştin. Tu trebuie să crezi pe Dumnezeu, pe 

care tu nu poţi să Îl vezi (Evr.11: 6; 1 Petru 1: 8-9). Vedeţi, acum priviţi. Priviţi aicea. Întreaga armură Creştină 
este, dragoste, bucurie, pace, credinţă, răbdare, îndelungă răbdare, smerenie, bunătate: Duhul Sfânt. Vedeţi? 
Toate aceste lucruri sunt nevăzute; ele sunt nevăzute. Dar lucrurile care sunt nevăzute sunt cele care de fapt 
sunt reale: lucrurile nevăzute. 

Tu nu te poţi face pe tine să crezi. Aceasta este o calitate care este în tine (Efes.2: 8) Credinţa este 
substanţa, nu doar o prefacere, o imaginaţie (Evr.11: 1). Ea este o substanţă a lucrurilor nădăjduite, dovada 
lucrurilor care tu le crezi şi nu le vezi. 

Încă o dată: Şi întreaga armură a Creştinului, acum, ţineţi minte, aceasta este prin credinţă, totul 
supranatural. Dragostea, pacea, bucuria, îndelunga răbdare, bunătatea, smerenia, răbdarea; acestea sunt toate 
lucruri nevăzute, aceasta este întreaga armură a Creştinului. Creştinul întotdeauna priveşte la lucrurile pe care el 
nu le vede, pentru că el se uită la o promisiune (Rom.4: 13-22). 
CHEMAND PE ISUS PE SCENA_  DENHAM.SP.LA  THURSDAY_  64-0319   E-5    
 

 
Promisiunea credinciosului este Viaţa, bucuria, pacea, îndelunga răbdare, bunătatea, răbdarea, roadele 

Duhului. Vindecarea Divină, o mulţime de lucruri pe care eu le am scrise aicea jos, care sunt posesiunea 
voastră. Acestea vă aparţin vouă, dar pe care voi nu le puteţi avea până când voi nu vă luptaţi pentru ele (1 
Tim.6: 12). Ele sunt ale voastre. Totul ce se vede, fiecare lucru temporar care se vede, îmi aparţine mie. 
Dumnezeu mi le-a dat mie, pentru că prin Isus Christos, El mi le-a dat mie. Şi lucrurile nevăzute îmi aparţin 
mie. Amin. Mie îmi place aceea. Ce puteţi voi vedea, cum ar fi, vindecarea Divină, şi aşa mai departe, cum ar fi 
aceea, acelea sunt bune, noi le apreciem; dar cele nevăzute... 

Acum, ştiinţa poate să cerceteze acele lucruri în jur şi să spună, „Păi, hai să vedem; să luăm acest om. 
Voi spuneţi că el a fost vindecat, să-l luăm înăuntru jos şi să-l examinăm. Să vedem ce s-a întâmpălat. Şi tu spui 
că ai avut odată o tumoră aicea, domnule?” 

„Da domnule.” 
„Ei bine, dă-mi voie să iau o cercetare ştiiţifică şi să văd dacă aceea nu se potriveşte în aceea, şi nu a 

plecat. Tu spui că odată tu ai fost orb şi că acum vezi. Cum pot eu să ştiu acesta? Lasă-mă să fac o cercetare 
ştiinţifică şi să o văd.” 

Acum ei doar pot să cereceteze aceea în jur, dar totuşi şi eu sunt moştenitor la aceea, totul din punct de 
vedere fizic (1 Cor.3: 21-23). Şi atunci eu de asemenea sunt moştenitor şi la lucrurile care nu se pot vedea, 
acolo unde ştiinţa nu poate cerceta. Amin. Amin. Lucrurile nevăzute (Amin) eu sunt moştenitor la aceea. Da 
domnule. Lucrurile care pot fi văzute, eu sunt moştenitor la ele. Acest pământ actual, eu sunt în moştenire; voi 
sunteţi în moştenire. Fiecare credincios este un moştenitor; el este moştenitor la acesta. În regulă, apoi, cele 
nevăzute... Posesor la ce? Cerurile şi pământul. Amin. Toate lucrurile. Credeţi voi acesta? 

Voi spuneţi, „Frate Branham, ce spui despre afară acolo unde tu nu poţi vedea? Cum ştii tu?” Şi aceea 
este a mea. Amin. Cerurile îmi aparţin. Aceea este corect. Este al meu; Dumnezeu a spus aşa. Şi aceea este 
corect. „Ei bine, tu niciodată nu ai văzut aceea, cum ştii tu că este acolo?” Eu ştiu că este acolo, oricum; 
Dumnezeu a spus aşa. „Cum ştii tu că tu eşti un moştenitor la aceea, cânt tu nici nu le-ai văzut?” Eu cred 



Cuvântul Lui. Amin.Vedeţi? Eu sunt moştenitor; voi sunteţi moştenitori împreună cu mine; noi toţi moştenim 
împreună prin Isus Christos (Rom.8: 17).  
POSEDAND TOATE LUCRURILE _  JEFF.IN  V-10 N-4  SUNDAY_  62-0506   84    

 
 
       
În grădina Edenului, diavolul a ales (capul) mintea omului prin intelect, Dumnezeu a ales inima omului 

prin credinţă. Şi dacă tu umbli prin credinţă, tu trebuie să crezi lucrurile pe care tu nu poţi să le vezi, sau nici 
măcar să le gândeşti (judeci - analizezi) cu mintea ta, Noi punem jos acest intelect (2 Cor.10: 3-6). Când 
Dumnezeu spune ceva, noi nu ne uităm la aceea din punct de vedere intelectual, noi o lăsăm să se absoarbă 
drept jos în inima noastră şi numim tot cea ce este contrar cu aceea, ca şi cum nu ar fi (Rom.4: 16-17). Noi 
privim la ceea ce Dumnezeu a spus, Cel Care a dat primisiunea. 

Acolo este unde lumea este atât de încurcată astăzi. Este o prea multă predicare intelectuală. În loc de 
biserici umplute cu Duhul, închinându-se prin Duhul, ei ascultă la mesaje intelectuale. Şi tu nu poţi să raţionezi 
aceasta afară. Acolo nu este nici o cale, de fel,  ca tu să o faci.    
EL.SHADDAI_  LA.CA  THURSDAY_  59-0416   E-19   

 
 
Sămânţa lui Abraham (Gal.3: 7-29) nu priveşte la nimic ce este lucru natural; ei privesc la ceea ce 

Dumnezeu a spus. Aceea este promisiunea. Ce era dacă Abraham ar fi privit la lucrul natural; la o femeie de o 
sută de ani, nouăzeci ea era, şi el era de o sută, şi el a trăit cu ea de când ea era o mică fetiţă şi el era un mic 
băiat, şi nici o sămânţă? El nu s-a uitat la lucrurile acestea. El a zis că a considerat aceste lucruri ca şi cum nu ar 
fi fost, pentru că el s-a uitat numai la ceea ce Dumnezeu a spus, „Eu te binecuvintez, Abraham, şi Eu îţi voi da o 
sămânţa prin Sarah (Gen.17: 15-22). Şi el a crezut aceea (Rom.4: 1-3). Tu nu priveşti spre opoziţie; noi privim 
la ceea ce a spus Dumnezeu. Dumnezeu a spus-o, şi aceasta o stabileşte. 
POSEDAND PORTILE VRASMASULUI_  JEFF.IN  V-11 N-6  SUNDAY_  59-1108   42   

 
Totuşi, Abraham a avut un drept la promisiune, şi promisiunea a fost a lui, totuşi el a trebuit să lupte ca 

să o aibe. Amin. Acolo sunteţi voi. Credinciosul astăzi, chiar dacă ei moştenesc toate lucrurile, chiar dacă noi 
moştenim fiecare binecuvântare spirituală, fiecare binecuvântare fizică, fiecare binecuvântare pe care Biblia a 
promis-o, totuşi voi trebuie să luptaţi pentru fiecare centimetru din aceea. Acela este felul în care Dumnezeu, El 
a aşezat-o. Întotdeauna a fost în felul acesta. Tu trebuie să lupţi ca să posezi ceea ce tu ştii că este al tău. Tu 
trebuie să lupţi ca să o obţii. Şi aceasta este ceea ce noi avem de făcut acum. 
POSEDAND TOATE LUCRURILE_  JEFF.IN  V-10 N-4  SUNDAY_  62-0506   59 
 

 
Acum, cum poţi fi tu mântuit? Hai să luăm aceasta într-o formă copilărească, unde fiecare credincios, nu 

contează la ce biserică aparţii tu. Şi păstorul vostru, dacă el este un om corect, el vă va spune că tu poţi fi 
mântuit numai prin credinţă, nu prin fapte, doar prin credinţă (Efes. 2: 8-9). Acum, tu crezi că El te-a salvat. 

Acum, primul lucru, aceea vine din inimă. Tu o crezi. Apoi, tu mergi sus şi o mărturiseşti (Rom. 10: 10-
13). Spui, „Eu accept pe Isus ca Mântuitorul meu personal. Eu cred că El m-a salvat” Atunci, acolo nu este un 
lucru fizic în lume care tu poţi să dovedeşti că tu eşti mântuit. Ochii tăi au aceeaşi culoare, ai aceeşi cămaşă pe 
tine pe care tu ai avut-o. Mergi afară şi vechia gaşcă zice, „acolo nu este nimic la aceea.” Dar tu crezi că acolo 
este ceva la aceea, nu-i aşa? 

Acum, ce dacă tu spui, „Ei bine eu merg acum să văd cum funcţionează acesta.” Ea nu va funcţiona 
niciodată până când tu nu ţii să meargă mărturia ta (2 Cor.4: 13). 

Tu crezi că eşti mântuit. Tu te comporţi ca un mântuit. Tu spui că eşti un mântuit. Şi tu te asociezi cu cei 
care sunt mântuiţi, şi aceea lucrează mântuire. Este aceea corect? Şi acelaşi lucru va avea loc prin vindecare 
Divină. Tu crezi că eşti vindecat (1Petru 2: 24). Tu te comporţi ca şi cum El te-a vindecat. Tu spui că eşti 
vindecat. Şi El este Marele Preot al mărturisirii voastre ca să facă bun orice ce tu ai mărturisit că El a făcut 
înaintea Tatălui (Evr.4: 14-16). Acolo este aceea. 
MANIFESTAREA DUHULUI_  TOLEDO.OH  TUESDAY_  51-0717   E-21   
 

 
Ceva timp în urmă, eu eram în Canada la o adunare. Şi eu am păşit jos pe stradă, şi acolo era un om care 

vindea televizoare. Şi ei aveau un program de acolo din State, şi acolo era un cowboy acolo care zdrăngănea o 
chitară. Şi acest om îmi spunea mie, „Mi-ar plăcea să-ţi vând ţie acest aparat, prietene.” 



Eu am zis, „Eu sunt doar un turist.” „Oh” a zis el. „Eu înţeleg” Şi el a zis, „Tu doar eşti în trecere?” Eu 
am zis, „Nu, eu sunt aicea pentru un serviciu.” „Oh”, a zis el. „Nu cumva se întâmplă că tu eşti cu în jur aicea 
cu acest Branham şi echipa lui?” Eu am zis, „Da domnule, eu sunt.” Şi el a zis, „Ce crezi tu despre acest ins?”  

Ei bine, acolo nu era nimic ce să pot spune la timpul acela. Eu am zis, „Oh, eu cred că serviciile sunt 
bune.” Eu am zis, „Ai fost tu acolo seara trecută?” El a zis, „Da, eu am fost.” 

Şi eu am zis, „Ce crezi tu despre acel om ridicându-se sus de pe acea targă, acel soldat, care El i-a spus 
numele şi i-a spus cine era el, şi cum el a fost afectat (de boală) de atâţia ani” 

 
       
„Oh”, a zis el, „Eu nu cred nimic despre aceea, pentru că eu trebuie să o văd dovedită. Acel hipnotism 

nu merge la mine.” 
Şi voi ştiţi, bătrâna mea mamă sudică, avea o vorbă, „Dă-i la o vacă funie destulă, şi ea se va spânzura 

singură.” 
Şi eu am zis, „Păi, ai fi tu...” 
El a zis, „Orice ce nu poate fi demostrat ştiiţific, eu cred că nu este nimic despre aceea.” 
Dar eu am zis, „Eu nu vreau să fiu diferit, dar eu trebuie să fiu acum. Lucrurile care pot fi dovedite 

ştiiţific, nu sunt reale. Numai lucrurile care nu pot fi dovedite ştiiţific, sunt reale.” 
„Oh”, a zis el, „Aceea este ridicol” 
Şi eu am zis, „Bine, eu vreau să te întreb pe tine ceva. Poţi tu să-mi spui ce este dragostea? Poţi tu să-mi 

dovedeşti ştiiţific ce este dragostea? Du-te jos la farmacie şi cumpără-mi de un sfert, dragoste, eu am nevoie de 
mai multă.” Vedeţi? Tu nu o poţi vedea. Este nevăzută. Arată-mi ce este viaţa? Eu doar am nevoie de ceva mai 
multă viaţă; poţi tu să-mi cumperi câtăva? Arată-mi ce este viaţa, ce este dragostea, ce este personalitatea, ce 
este Duhul Sfânt, ce este Dumnezeu. Lucrurile nevăzute, sunt acelea care sunt reale, care durează. Aceste 
lucruri sunt temporare şi pieritoare. Totuşi noi punem atât de mult accent şi atât de multă preocupare despre 
lucrurile naturale, şi atât de puţin despre lucrurile spirituale. 

Şi eu am zis, „De exemplu, venind prin acestă încăpere chiar acum, sunt imagini de televiziune.” Şi eu 
am zis, „Tu trebuie să-mi arăţi mie imaginile” 

„Oh”, a zis el, „Desigur, ele lovesc cristalul, şi atunci tubul şi aşa mai departe, şi apoi arată imaginea 
aicea.” 

Dar eu am zis, „Acel om este în Statele Unite.” Şi eu am zis, „Tu îl iei pe el aicea sus, prin aerul pe care 
tu nu poţi să îl vezi”. 

El a zis, „Dar noi o putem dovedi, pentru că aicea este o imagine care arată că este aicea. Şi acolo este o 
staţie de emisie care dovedeşte că el este acolo.” 

Eu am zis, „da, şi noi o putem dovedi de asemenea. Pentru că în Slavă noi avem un Mântuitor înviat 
Care a trimis înainte, şi Duhul Sfânt descoperă acesta şi o face pozitivă. De aceea noi avem o staţie de emisie şi 
o staţie de recepţie. Aceea este corect. Dumnezeu în ceruri Care cunoaşte toate lucrurile, poate să pună un dar în 
Biserica Lui prin care El să se magnifice şi să se reflecte Însuşi prin Ea, şi să spună lucruri care sunt absolut 
imposibile de dovedit ştiiţific. Vedeţi, noi nu umblăm prin lucrurile care se văd; noi umblăm prin lucrurile pe 
care nu le vedem. 
PRIVIND LA NEVAZUT_  LA.CA  FRIDAY_  59-0410   E-18    
 
        

Şi aşa este Dumnezeu aici şi Îngerii. Şi într-o zi aceea va fi tot atât de real ca şi televiziunea şi orice alt 
lucru, pentru că Duhul ne va aduce în acea Viaţă nemuritoare. Atunci noi vom înţelege. 
TIMPUL RECOLTEI_  PHOENIX.AZ  V-18 N-6  SATURDAY_  64-1212   77  
   

 
Şi în această mare lume nevăzută care este acum în jurul nostru, scuturând (stârnind) emoţiile noastre 

spre pocăinţă, şi aducând lucruri rele înaintea ochilor noştri, aceea că noi am făcut răul, cu inimi smerite noi 
predăm căile noastre rele, Doamne, şi cerem Milă Divină. Şi fie ca Duhul Sfânt, care ne-a arătat Harul Său, să 
ne fie dat fiecăruia din noi aşa cum noi umili cerem şi rugăm pe Dumnezeu să împlinească Cuvântul Lui şi să 
modeleze vieţile noastre şi caracterele noastre ca să se potrivească cu Cuvântul Său. 
DUMNEZEU ISI TINE CUVANTUL SAU_  JEFF.IN  SUNDAY_  57-0120E   E-83 


